SADDLEBACK NOTES

UNCOMMON COURAGE

The Cause and Conditions for Courage Pastor Andy Wood October 1-2, 2022

Courage is the ability to make the hard, right at			
a great personal			
WHAT I MUST DO WHEN I NEED COURAGE			
1. Connect with the for my coura	ge.		
"After the death of Moses the Lord's servant, the LORD spoke to Joshua so Nun, Moses' assistant. He said, 'Moses my servant is dead. Therefore, the come for you to lead these people, the Israelites across the Jordan River in land I am giving them."	time has to the		
I am selected for the work of God.			
A greater cause will give me bigger courage.			
2. Cultivate the of my heart.			
"I promise you what I promised Moses: 'Wherever you set foot, you will be of have given you — from the Negev wilderness in the south to the Lebanon mountains in the north, from the Euphrates River in the east to the Mediterra Sea in the west, including all the land of the Hittites.' No one will be able to against you as long as you live.'" Joshua 1:3–	anean stand		
"For I will be with you as I was with Moses. I will not fail you or abandon you Joshua 1:			

A stronger heart will give me greater courage.

possess all the land I swore to their ancestors I would give them."

"Be strong and courageous, for you are the one who will lead these people to

I am connected to the presence of God.

SADDLEBACK NOTES

3 God's word co		_ God's word continually!
	"Be strong and very courageous. Be o	careful to obey all the instructions Moses

gave you. Do not deviate from them, turning either to the right or to the left. Then vou will be successful in everything you do. Study this book of instruction continually. Meditate on it day and night so you will be sure to obey everything written in it. Only then will you prosper and succeed in all you do."

Joshua 1:7-8 (NLT)

"This is my command — be strong and courageous! Do not be afraid or discouraged. For the Lord your God is with you where you go." Joshua 1:9 (NLT)

I am directed by the word of God.

REMEMBER:

- I am selected for the work of God.
- I am connected to presence of God.
- I am directed by the word of God.

1. choice 2. cost 3. cause 4. condition 5. contemplate

saddleback.hk saddleback.hk

Joshua 1:6 (NLT)

SADDLEBACK NOTES

非凡的勇氣

勇敢的原因與條件 胡安迪牧師 2022 年 10 月 1-2 日

「勇氣」是做出艱難而正確	的能力・不惜付出巨ス
的個人	

當我需要勇氣,我要做甚麼

1. 連繫勇氣的

「上主的僕人摩西死後·上主對摩西的助手·嫩的兒子約書亞說話。他說:『我的 僕人摩西死了·現在是時候由你來帶領這以色列民過約旦河·進入我要賜給他們的 土地了。』」 約書亞記 1:1-2 (新普及譯本)

- 我被選上完成上帝的工作
- 更大的原因, 會給我更大的勇氣

2. 培養我的______

「我怎樣應許摩西·也照樣應許你:『你們所踏之地·我都要賜給你們——從南部的南地曠野·到北部的黎巴嫩山嶺;從東部的幼發拉底河·到西部的地中海·包括赫人的所有土地在內。』」 約書亞記 1:3-4 (新普及譯本)

「在你有生之年·沒有人能夠抵擋你。因為我要與你同在·就像我過去與摩西同在一樣。我不會失信於你·也不會離棄你。」 約書亞記 1:5 (新普及譯本)

「你要剛強勇敢·因為你要帶領這些民眾佔領那地·就是我向他們祖先起誓要賜給他們的所有土地。」 約書亞記 1:6 (新普及譯本)

- 一顆更強大的心會給你更大的勇氣
- 我與上帝的同在相連

SADDLEBACK NOTES

3. 不斷	上帝的話語

「你要剛強·要勇敢無懼;要謹慎聽從摩西給你的一切訓誨·不可偏離左右·這樣你所做的一切都會成功。你要不斷研讀這訓誨書·晝夜默想·切實遵行書中所寫的一切。只有這樣·你所做的一切才會興旺成功。」 約書亞記 1:7-8 (新普及譯本)

「你要剛強勇敢・這是我的命令!不要懼怕・也不要氣餒・無論你往哪裏去・上主你的上帝都會與你同在。」 約書亞記 1:9 (新普及譯本)

• 我被上帝的話語所引導

記住:

- 我被選上完成上帝的工作
- 我與上帝的同在相連
- 我被上帝的話語所引導

1. 選擇 2. 代價 3. 原因 4. 心態 5. 思考

saddlehack.hk

saddlehack.hk